



## The Best Things At Mount Vernon

### 佛农山最难忘的事

Some of the best things that have happened to me here are meeting some awesome people, traveling with friends, and learning a new language. In the group of awesome people are my ESL classmates, the juniors and a lot of people from the other classes. Also, some of the staff members. People like Jerny, Adly, Emily and I would run out of space if I put names of all of them.

在佛农山我经历了很多难忘的事。在这里我交到了很多情投意合的朋友，与朋友们一起出游，学习外语。最好的朋友是我在 ESL 课堂上的学生，11 年级的同学，其他班里的同学以及学校的老师，比如：Jerny, Adly, Emily 等很多朋友。

Going to Boston Trip and Music Tour was also a lot of fun. Playing bells or in band was a good experience, too. There are so many things, like banquets, dorm life, etc.

此外，波士顿音乐之旅是一个难忘的经历。其间，我作为一个手铃演奏者参与其中，真是令人难忘的。当然让我难忘的不只这次旅行，还有一些宴会和我的宿舍生活等等都给我留些了美好的回忆。

In summary, just the fact of coming here was the best thing that has happened to me.

总之，在这里你会经历一个愉快的中学生活。

Andrea Campuzano

